
Vragen van GroenLinks voor wethouder Walters over financiën  

t.a.v. financiën en diverse RIB’s 

De afgelopen weken hebben wij een aantal RIB’s ontvangen met financiële impact. Hierover 

heeft GroenLinks de volgende vragen, waarbij onze achterliggende gedachte is dat wij als raad 

bij de kadernota een totaaloverzicht krijgen van voorgenomen beleidsimpulsen en deze 

integraal, in relatie tot de financiële situatie van de gemeente moeten kunnen beoordelen. 

Achtergrond: 

In uw brief van 26 maart schetst u het actuele saldo voor de begroting 2019 op 25 k negatief; 

In uw RIB 2019-20 stelt u voor om voor 3.5 miljoen euro overhevelingen te doen van 2018 

naar 2019. Uw idee daarbij is dat de plannen die in 2018 gepland stonden, geen doorgang 

gevonden hebben, maar wel voort moeten. Vandaar deze overheveling.  

GroenLinks heeft daarover de vraag dat – als er in 2018 geen voortgang was, waarom u 

dan meent dat dat in 2019 wel gerealiseerd kan worden. Met name de overheveling van 

mobiliteitsgelden uit 2017 (vorig jaar overgeheveld naar 2018) en nu dus naar 2019, roept bij 

GL vragen op. 

In uw RIB 2019-17 inzake plannen voor mobiliteit in 2019. Uw plannen en de daaraan 

gekoppelde dekking roepen bij GL vragen op; 

 U geeft aan dat de 250 K voor  het tijdelijke parkeren stationsgebied niet geactiveerd 

hoeft te worden vanwege haar tijdelijke karakter; dat lijkt mij vreemd. GL gaat ervan 

uit dat we – ook deze tijdelijke voorziening – afschrijven in een x aantal jaar. 

 Toepassingen slimme mobiliteit: u geeft aan dat tegen de zomer een eventuele 

investering bekend zal worden; vraag: dus niet bij de kadernota 2019? 

 Datzelfde geldt voor een fietsmakelaar: nu p.m., wordt uitgewerkt in 2019. 

 Ook in deze RIB doet u een aantal voorstellen ter overheveling van budgetten uit 

2018: overschot parkeren maaiveld (628 K), mobiliteitsgelden (250 K) en 

structuurvisie (138 K) 

In uw RIB 2019 -25 geeft u aan dat u voor de viering van 75 jaar bevrijding 200 K betrekt bij 

de kadernota voor de verschillende activiteiten in dat licht. 

Kortom; volgens GroenLinks is de afspraak dat bij de kadernota voorafgaand aan het nieuwe 

kalenderjaar nieuwe beleidsimpulsen worden besproken. (n.b. het gaat ons hier niet om nut of 

noodzaak van de door u aangedragen voorstellen). Door de wijze waarop u nu op verschillende 

terreinen via diverse RIB’s reeds een voorschot hierop neemt, maakt het voor ons als raad 

buitengewoon ingewikkeld om te weten of en zo ja of deze claims realistisch zijn gezien de 

financiële situatie van de gemeente. GroenLinks zou dan ook graag zien dat u zowel de 

overhevelingen uit 2018 als de voornemens voor 2020 bij de kadernota betrekt.  

GroenLinks hoort graag een reactie van de wethouder financiën.  
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